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Vsakdo lahko prispeva k čistejšemu okolju
Ped nami sta kar dve veliki akciji, s katerima naj bi

pripomogli h čistejšemu okolju: tradicionalna, že trinaj-
sta akcija »Čista in zelena Ljubljana« in še širokopotez-
nejša »Očistimo Slovenijo«, za katero sta dali pobudo
Turistična zveza Slovenije in stranka zelenih. Seveda od
akcij ni pričakovati čudežev; še naprej bo vsa teža na
posamezniku, šolah in na podjetju Snaga, pač na običaj-
nih oblikah čiščenja okolja, kakršne smo imeli do zdaj.

Franci Končan, obrtnik iz Kozarja:
»Velike akcije so pač potrebne, ker »narod« še vedno

sproti ne čisti za sabo. Dejansko se s tem popravljajo
napake tistih, ki ne poznajo najosnovnejše kulture. Prav
v čistem okolju se vidi kultura naroda. Ce to zanemarja-
mo, lahko pride tudi do globljih posledic, ki jih ni moi

varovanja narave, da jo bodo najprej spoznali, vzljubili in
videli, kaj je v njej vse lepega in koristnega. Ce bodo
otroci to ugolovili in tudi v sebi začutili, bodo znali
očuvati naravo tudi, ko bodo odrasli. Nekaj pa bi že
lahko vedeli vsi: ne trga se brezglavo cvetja in ne brca se
vseh gob, ki jih ne poznaš.«

Jože Zakonjšek, poslanec LDS iz KS Milan Česnik:
»Z vso resnostjo bi se bilo treba lotiti divjih odlagališč,

ki jih je v naši občini vse polno. Ta škodijo ljudem
samim. Ljudje naj vendar ne mečejo odpadkov kamorko-
li, ampak tja, kjer je za to določeno. Kršitelje bi bilo
treba na vsak način kaznovati. Tudi do zdaj so jih kazno-
vali, toda kazni so bile največkrat le majhne, simbolične.
Ko sem denimo lani hodil za polhograjskim Sv. Lovren-
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videti na oko: do onesnaženja voda, tal, zraka in druge-
ga. Za onesnaževalce bi bilo treba sprejeti ostrejši zakon,
pa naj bodo to posamezniki ali podjetja.«

Pavel Lončar, gostilničar iz Horjula:
»Gnojnico, ki jo imajo zdaj nekateri pri nas speljano

kar v vaški potok, bi bilo treba nujno speljati v kanaliza-
cijo. Ko smo še kot otroci šarili po potoku, smo v njem
našli vse polno rakov, školjk in piškurjev. Danes ljudje
piškurja ne poznajo več. Za to je kriva onesnažena voda.
Po mojem bi moral vsakdo vedeti, kam kaj odvrže,
s samim zakonom ne dosežeš nič.«

Anton Srebotnjak, grafik z Iga:
»Kljub temu, da je naša ISčica zdaj lepo regulirana in

urejena, neuvidevni ljudje mečejo vanjo vse mogoče. Vse
to plava nizvodno. Pred časom je nekdo vrgel v potok
cčlo govejo glavo, in kolikor vem, še zdaj leži tam.
Uvajati prisilo pri teh rečeh nima smisla. Treba pa bi bilo
že otroke v osnovni šoli privajati na varovanje narave, saj
jo bodo prav oni podedovali.«

Biiijana Kopač trgovka iz Horjula:
»Pridmžujem se mnenju neke gostje Vala 202, ki je

dejala, da je treba že otroke v šoli vzgajati v smislu

cem, sem v gozdu in po travnikih naletel na cele kupe
smeti. Podobno je bilo tudi ob poti iz ljubljanske doline
proti Rakitni, le da so tam kolikor vem, že ukrepali«

Jože Kuštrin, radijski novinar iz KS Vif:
»Predlagam predvsem izredno ostro kaznovalno politi-

ko z natančnim spremljanjem prekrškov in nesramnosti,
ki jih ljudje počno, hkrati pa tudi temeljit, natančen in
učinkovit vzgojni program, s katerim bi skušali doseči
vsaj to, da bi mladi in otroci čez leta lahko učili starejše,
kako varovati naravo.«

Martin Klopčič, kemijski tehnik z Rakitne:
»Na avtobusnih postajah bi bilo treba nujno namestiti

škatle za cigaretne ogorke, da jih ljudje ne bi metali
kamorkoli. Prav je, da se kaznuje tudi tiste, ki v mestu
pljujejo po tleh. Psi bi morali biti privezani, ne pa da se
prosto klatijo okoli, ščijo za vogali in prenašajo steklino.
Tudi tu gori na Rakitni se otepamo s tem problemom.
V Ljublajni, v Marxovem parku na Dalmatinovi, je že
tabla, kjer se lahko pušča pse, in prav bi bilo, ko bi tudi
podrugod malce razmislili o tem.«
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